

陳樹渠紀念中學

家長日

中三

學校通告編號：S18/19 - 122B

敬啟者：貴子弟將在來年升讀中四，本校為使家長及學生瞭解高中學制的實施情況，特於 **3月3日(星期日)** 舉行「高中學制講座」，並於講座後派發第一學期考試成績表，懇請 貴家長與 貴子弟 一同出席。

當日程序如下：

9:15	到校	中三家長及學生	禮堂
9:30 - 9:40	致歡迎辭	校長	
9:40 - 10:00	高中學制課程簡介	教務主任	
10:00 - 10:15	其他學習經歷簡介	科主任	
10:15 - 10:30	小 休		
10:30 - 12:00	家長與班主任面談及領取第一學期考試成績表	班主任	課室

中三級升級標準詳列如下(亦可參考學生手冊第 15 頁)，家長及學生可早作準備：

中 三 升 中 四	
中文班： ★ 平均分必須合格 及 ★ 中、英、數其中兩科必須合格 及 ★ 操行達 B- 或以上	英文班： ★ 平均分必須合格 及 ★ 英文科必須合格 及 ★ 中文及數學其中一科必須合格 及 ★ 操行達 B- 或以上

如有查詢，請致電 23800241 班主任老師聯絡。

請於 2019 年 2 月 20 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致

貴家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2019 年 2 月 1 日

- 備註：
- (1) 學生必須陪同家長出席，檢討反思自己的表現。如無故缺席者，作曠課論。
 - (2) 學生必須穿著整齊校服回校。
 - (3) 若家長未能於家長日依時出席，請於家校通系統回條上註明更改面談的日期及時間。
 - (4) 為讓本校師生與家長能專心詳談，請勿帶同年幼子女或非本校學生到校。
 - (5) 本校家教會委員將在圖書館設置「家長茶座」，歡迎家長出席及交流。

***** ✕ *****
 【回 條】
 家長日

中三

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S18/19 - 122B）內容，業已知悉。

本人 按校方安排的時間到校。

希望改期到 ___ 月 ___ 日，上午 / 下午 ___ 時 ___ 分到校，請班主任與本人聯絡。

請於適當方格中加✓ 號

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2019 年 2 月 20 日前透過「家校通系統」回覆

2019 年 ___ 月 ___ 日

Chan Shu Kui Memorial School
Parents Day

Secondary 3

1ST February, 2019

Circular no.: S18/19 – 122B

To: Parents of S.3 Students

As your child is going to Secondary 4 next year, you are cordially invited to attend a seminar on the senior secondary education system with your child on 3rd March (Sunday). After the seminar, students will receive their academic report card for the first term. The rundown is shown below:

9:15	Arrive at school	S.3 Students with Parents	School Hall
9:30 – 9:40	Welcoming Speech	Principal	
9:40 – 10:00	Introduction of the senior secondary education system	Head of Academic Committee	
10:00 – 10:15	Introduction of Other Learning Experience (OLE)	Subject Panel Head	
10:15 – 10:30	Break		
10:30 – 12:00	Parents will have a discussion with the class teacher and receive the academic report card for the first term	Class Teacher	Classrooms

Requirements for promotion to S.4: (please refer to p.15 of the Student Handbook)

Secondary 3 to 4	
Chinese Class	English Class
★ Pass in average mark, ★ Any two passes in Chinese, English and Maths <u>and</u> ★ Grade B- or above in Conduct	★ Pass in average mark, ★ Pass in English, ★ Pass in Chinese or Maths <u>and</u> ★ Grade B- or above in Conduct

For enquiries, please contact the class teacher at 2380 0241.

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before 20th February, 2019.

Thank you for your attention.



Chiu Cheung Ki
Dr. CHIU Cheung Ki
Principal

Remarks:

1. Students must attend the Parents Day with their parent(s) and self-reflect on his/her performance. Unauthorized absence will be regarded as truancy.
2. Students must wear the school uniform in a neat manner.
3. If parents cannot come to school according to the above schedule, they are advised to specify the date and time for meeting in the reply slip of School Comm System.
4. Please do not bring along young children or any outsiders so that the teachers and parents can discuss matters in private.
5. The Committee of Parent-Teacher Association will hold a "Parents Tea Party" in the library. Parents are welcome to join and exchange views with each other.

Reply Slip
Parents Day

Secondary 3

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S18/19 – 122B has been read and understood.

<input type="checkbox"/> will come to school according to the schedule. <input type="checkbox"/> would like to change the meeting to _____ (date and time) and kindly ask the class teacher to contact me.	
---	--

Please put a "✓" in the appropriate box.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please sign this circular through "School Comm System" on or before **20th February 2019**.

Date: _____